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Abstract (en)
According to the invention, a simple device for controlling the water inlet quantity in a dish washer or washing machine is proposed, in which there
is arranged in the upper machine region a supply vessel (12) which is connected via a flow-off pipe (22) to the container (11) of the machine, in
which the flow-off pipe (22) has a dosing valve (21), the opening position of which can be temporally limited by a timing element of the programme
control device (23), and in which the supply vessel (12) contains a regulating device, with which the water level (17) in the supply vessel can be kept
approximately at the same level with the dosing valve (21) open. <IMAGE>

Abstract (de)
Gemäß der Erfindung wird eine einfache Einrichtung zum Steuern der Wasserzulaufmenge bei einer Wasch- oder Spülmaschine vorgeschlagen,
bei der im oberen Maschinenbereich ein Vorratsgefäß (12) angeordnet ist, das über eine Abflußleitung (22) mit dem Behälter (11) der Maschine
verbunden ist, bei der die Abflußleitung (22) ein Dosierventil (21) aufweist, dessen Öffnungsstellung durch ein Zeitglied des Programmsteuergerätes
(23) zeitlich begrenzt werden kann, und bei der das Vorratsgefäß (12) eine Regeleinrichtung enthält, mit der der Wasserspiegel (17) im Vorratsgefäß
bei geöffnetem Dosierventil (21) annähernd auf gleicher Höhe gehalten werden kann. <IMAGE>
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